

**Tsung Tsin Christian Academy**  
**S.2 to S.5 Admissions in 2021 – 2022**

**Important Notice for Application**

**申請須知**

1. Applicants must submit the application on or before 9 July 2021, Friday (17:00). Applications submitted by fax, mail, email or courier will not be accepted.  
申請者須於 2021 年 7 月 9 日(星期五)下午五時前遞交申請表格。恕不接受傳真、郵寄、電郵或速遞遞交之申請。
2. Applicants should submit the completed application form, together with the required documents and application fee (\$50 in cash or crossed cheque payable to ‘TSUNG TSIN CHRISTIAN ACADEMY’), to the school in person.  
申請人須把已填妥之入學申請表格，連同所需文件及入學申請費用現金港幣 50 元或劃線支票（支票抬頭為「基督教崇真中學」或「TSUNG TSIN CHRISTIAN ACADEMY」），親身交回本校。
3. Shortlisted applicants will be invited to attend an admission test and / or admission interview on or before 24 July 2021.  
獲遴選的申請人將在 7 月 24 日或以前被邀請出席入學試及/或入學面試。
4. Parents or guardians should ensure that all information provided is accurate and complete. Application cannot be processed unless all required documents listed below are submitted before the end of the application period:  
申請表格須由家長或監護人填寫。請正確及完整地填寫表格內各項資料，並按照申請須知提交以下文件：
  - A recent photo of the student  
學生近照
  - HKID Card / Passport  
香港身份證 / 護照
  - Academic reports of each term in the last two academic years  
最近兩年各學期學生成績表副本
  - Diplomas / certificates of special skills and achievement awards (if any)  
課外活動、服務及其他特別才藝之文憑/證書、獎狀副本（如有）
5. All personal data provided will be treated in strict confidentiality and used for admission-related purposes by the school only. Information will be destroyed once the admission procedure is completed and the information is no longer needed.  
所有個人資料只會用作申請入讀本校或註冊程序用途，有關資料會於整個入學申請流程完成後全數銷毀。

6. Tuition fees and scholarships 學費及獎學金

- a. S.2 to S.5 tuition fees should be settled in 10 monthly installments. The tuition fees for the 2021-2022 academic year are currently pending review. The proposed tuition fees for the 2021 - 2022 academic year are as follow:

中二至中五學費分十期繳費，二零二一/二零二二年度學費仍待審批。二零二一/二零二二年度建議學費如下：

Form 年級	Proposed tuition fees 建議學費
S.2 to S.4 中二至中四	HK\$38,000
S.5 (IAL curriculum) 中五 (IAL 課程)	HK\$47,500

- b. The school authority will grant scholarships to diligent students and bursaries to students with financial difficulties.

校方設立獎學金予勤奮向學及助學金予經濟困難之學生。

- c. Non – local students may be charged a different fee. Please contact the school for further information.

如學生並非香港永久居民，學費或有所不同，請致電本校查詢學費及詳情。

- d. The application forms for fee remission can be obtained from the school General Office, or downloaded from the school website (<http://www.ttca.edu.hk>) ‘Useful Information’.

學生資助計劃申請表可向本校校務處索取，或登入基督教崇真中學網頁

(<http://www.ttca.edu.hk>) “Useful Information”下載申請表格。

7. Non-local applicants 非本地申請人

- a. Applicant should enclose the following documents with the application form:

申請人需連同下列文件一併繳交：

- a photocopy of the approval from the Director of Immigration for the purpose of study  
獲入境事務處處長批准入學的證明文件影印本
- a photocopy of a valid travel document showing the permitted duration of stay in Hong Kong  
註明在港逗留期限的有效旅行證件影印本

- b. Applicants holding a form of recognizance will be considered on a case-by-case basis. Applicants will not be admitted until the school receives confirmation of admission from the Senior School Development Officer and the Director of Immigration.

如申請人持有擔保書，校方將因應個別情況審批其申請。除非得到高級學校發展主任及入境事務處處長的證實可取錄申請人入學，否則校方不會接納其申請。

8. Please note that application forms, application fees and other documents submitted can neither be cancelled nor retrieved.

申請表、報名費及文件一經遞交，一概不可取回或退還。